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Abstract (en)
[origin: EP0518215A1] The invention relates to sulphonylformamidrazones of the general formula (1) and to their tautomers of the general formula
(I) <IMAGE> in which R<1> denotes optionally substituted alkyl, alkenyl, alkynyl, cycloalkyl, cycloalkenyl, phenyl, or a radical of the formula -A-
NR<2>2, -A-CO-R<4>, -A-SO2R<4>, -A-SOR<4>, -A-SR<4> or -S-P(O)R<4>2, which is as defined in the description, and R<2> represents optionally
substituted alkyl, alkenyl, alkynyl, phenyl, benzyl or a radical of the formula -CO-R<2> or -SO2R<2>, which is as defined in the description. The
invention furthermore relates to a process for their preparation, to compositions containing them, and to their use for controlling pests of plants and
as an insecticide.

Abstract (fr)
L'invention concerne des sulfonylformamidrazones de formule générale (1) et leurs tautomeéres de formule générale (Il) ou R1 désigne un alkyle,
alcényle, alkinyle, cycloalkyle,cycloalcényle, phényle portant éventuellement des substituants, ou un reste, tel que défini dans la description, de
formule -A-NR22, -A-CO-R4, -A-SO2R4,-A-SOR4, -A-SR4 ou -S-P(O)R42, et R2 désigne un alkyle, alcényle, alkinyle, phényle, benzyle portant
éventuellement des substituants, ou un reste tel que défini dans la description, de formule -CO-R2 ou -SO2R2. L'invention concerne en outre un
procédé de fabrication de ces produits, des agents les renfermant, ainsi que leur utilisation pour la destruction des parasites végétaux et comme
insecticides.
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